



Springer books available as

 Printed book

Available from [springer.com/shop](http://springer.com/shop)

 eBook

Available from your library or

► [springer.com/shop](http://springer.com/shop)

## **Publications des Archives Henri Poincaré Publications of the Henri Poincaré Archives**

Series Ed.: G. Heinzmann

### **La correspondance d'Henri Poincaré**

La correspondance d'Henri Poincaré est éditée par les Archives Henri-Poincaré

(Laboratoire d'Histoire des Sciences et de Philosophie, UMR 7117, Université Lorraine/ CNRS)

sous la direction de Gerhard Heinzmann. Elle comportera six volumes.

### **Collected correspondence of Henri Poincaré**

The collected correspondence of Henri Poincaré is edited by the Henri-Poincaré Archives

(Laboratoire d'Histoire des Sciences et de Philosophie, UMR 7117, Université Lorraine/ CNRS)

under the direction of Gerhard Heinzmann. It shall include six volumes.

### **La correspondance entre Henri Poincaré et Gösta Mittag-Leffler.**

Présentée et annotée par Philippe Nabonnand

### **La correspondance entre Henri Poincaré et les physiciens, chimistes et ingénieurs.**

Présentée et annotée par Scott A. Walter en collaboration avec Étienne Bolmont et André Coret

### **La correspondance entre Henri Poincaré, les astronomes, et les géodésiens.**

Sous la direction de Scott A. Walter, éditeur, Philippe Nabonnand, Ralf Krömer et

Martina Schiavon, éditeurs associés

### **La correspondance entre Henri Poincaré et les mathématiciens.**

**Submission information at the [series homepage](#) and [springer.com/authors](http://springer.com/authors)**

Order online at [springer.com](http://springer.com) ► or for the Americas call (toll free) 1-800-SPRINGER ► or email us at: [customerservice@springer.com](mailto:customerservice@springer.com). ► For outside the Americas call +49 (0) 6221-345-4301 ► or email us at: [customerservice@springer.com](mailto:customerservice@springer.com).

